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酒牌局公開聆訊結果  

Liquor Licensing Board’s Decision on Open Hearing Cases 

個案 

Case 

 酒牌局的決定 

 Liquor Licensing Board’s Decision 

太平洋酒吧    

Bar Pacific  

酒牌修訂 (更改附加持牌條件 )

及續期申請  

(i)  拒絕批准酒牌修訂 (更改附加持牌條件 )申請；及  

(ii)  同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。  

 

At 16 

會社酒牌續期申請  

同意續發為期 12 個月的會社酒牌，除維持會社酒牌上原有的附加持牌條件 (a)項外，

並附加下列持牌條件：  

(b) 晚上 11 時至翌日上午 9 時，處所的所有門窗必須保持關閉。  

Ciacoe 

Application for Amendment of 

Additional Licensing 

Conditions and Renewal of 

Liquor Licence 

(i) Approved application for amendment of the additional licensing condition (a); 

(ii) Refused application for amendment of the additional licensing conditions (b) and (c); 

(iii) Agreed to issue a 12-month liquor licence with the amendment of the existing additional 

licensing condition (a) as follows:- 

All doors and windows of the premises shall be kept closed between 10:30 p.m. and 9:00 

a.m. the following day. 

The existing additional licensing conditions (b), (c), (d) and (e) remained unchanged. 
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PETITE 

酒牌轉讓申請  

同意批准酒牌轉讓申請，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。  

康樂餐廳  

酒牌續期申請  

同意續發為期 9 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。  

葵青區警官俱樂部  

Kwai Tsing Police District 

Officers’ Mess  

會社酒牌續期申請  

同意續發為期 2 年的會社酒牌。  

美心皇宮  

Maxim’s  Palace 

酒牌續期申請  

同意續發為期 2 年的酒牌。  

 

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。  

Note :  Notice in writing of the Board’s decision above, together with reasons, will  be given to individual applicants 

separately.  


